
Zapisnik

sa 17. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 20. prosinca2022. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: 1. mr.sc. Goran Kolari6, predsjednik UV
2. doc. dr.sc. Damir Kovadi6, dlan UV- putem Zoom Meeting
3. dr. sc. Mladen Solii, dlan UV
4. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV- putem Zoom Meeting

Ostali prisutni: - dr. sc. LivanaNindevid Gladan, ravnatcljica IOR-a
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica IOR-a
- Nevena Juras, mag. oec., Sefica financijske sluZbe IOR-a, na

todkama 3. i 4.

Predsjednik Upravnog vijeda mr. sc. Goran Kolarid otvorio je sjednicu Upravnog vije6a u 12:00

sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vijede usvojilo je sljedeii
Dnevni red

1. Usvajanje Zapisnika s 15. i 16. sjednice Upravnog vije6a
2. lzvjeitaj ravnateljice o radu Instituta
3. 2. Rebalans Financijskog plan 2a2022. godinu
4. Financijski plan 2a2023. godinu
5. Strategija razvoja2022.-2030. godine
6. Razno

Ad l)
Upravno vijede usvojilo je Zapisnik s 15. sjednicc Upravnog vije6a odrlane 3. studenog 2022.

godine i Zapisnik sa 16. (izvanredne) sjednice Upravnog vijeia odrZane 12. prosinca2022.
godine.

Ad 2)

Ravnateljica Instituta dr.sc. Zivana Nindevi6 Gladan podnijela je usmeno izvje56e o radu

Instituta zarazdoblje izmedu dvije redovite sjednice Upravnog vijeda.

Izvijestila je Upravno vije6e da je obavljena financijska revizija Instituta za oceanografiju i
ribarstvo 2a2021. godinu te da su o financijskim izvje5tajima i uskladenosti poslovanja izraizena

uvjetna miSljenja.

Nadalje je izvijestila da su tijeku javni natje(,aji za zapoSljavanje 28 strudnih suradnika za rad
na projektima Instituta na neodredeno vrijeme i na teret vlastitih prihoda Instituta, a koje
zapoSljavanjeje nuZno obzirom na predstoje6e promjene radnog zakonodavstva.

Izvijestila je da je donesen Pravilnik o nagradama kojim se propisuju kriteriji i postupci

nagradivanja izvrsnosti znanstvenika Instituta sa sadrZajem koji je prezentirala na prethodnoj

sjednici Upravnog vije6a. Odgovorila jc da je kategorija nagrade za uvodenje inovacija
razmotrena, ali da se ostalo pri ranijem prijedlogu kategorija, a novdani iznos nagrada svake

godine odreduje ravnatelj sukladno raspoloZivim sredstvima.



Informirala je da je odrlanaDruga ihtiolo5ka konferencija zemalja jugoistodne Europe na Bradu

u organizaciji Instituta te da je u izdanju Instituta objavljena knjiga dr.sc. Melite Peharda

Uljevi6: Biologija, ekologija i raznolikost SkoljkaSa'

O statusu projekta Usluga kartiranja obalnih i pridnenih morskih stani5ta u obalnom moru RH

i pridnenih morskih stani5ta u hrvatskom epikontinentalnom pojasu (Gl i G2) navela je da se

piojekt provodi po predvidenom planu i trenutno se provodi radni paket 3 u obje gtupe' Za

oUut"o more fakturirano je 2. meduizvje5de od planirana detiri u tom radnom paketu, dok je za

epikontinentalni pojas fakturirano l. meduizvje5de od tri planirana u 3. radnom paketu.

Takoder je izvijestila o aktivnostima Urbane aglomeracija Split odnosno prikupljanju

projektnih prijedloga za Akcijski plan i listu strate5kih projekata. Rok za prijavu projekata je

1Z.t.ZOZZ. Namjera Instituta je prijaviti izgradnju zelenog ekoloSki prihvatljivog parkirali5ta

na Institutskom zemlji5tu.

Upravno vije6e primilo je naznanje Izvje5de ravnateljice o radu Instituta.

Ad 3)
Ravnateljica Instituta dostavila je Upravnom vijedu na usvajanje prijedlog 2. Rebalansa

Financijikog plana za 2022. godinu, te je za pojaSnjenje dala rijed Sefici financijske sluZbe

Instituta.
Sefica financijske sluZbe prezentirala je prijedlog 2. Rebalansa Financijskog plana.

U 2. Rebalansu Financijskog plana u odnosu na 1. Rebalans Financijskog plana dolazi do

smanjenja ukupnih prihoda 2a2022. godinu u iznosu od 3.056.000,00 kuna.

Planiiano je pove6anje rashoda poslovanja 2a2022. godinu u iznosu od 1.574.000,00 kuna.

Najve6e poveeanje se odnosi na povedanje rashoda zazaposlene (sluZbena putovanja, naknade

zaprijevoz, rad na terenu i odvojen Zivot) te energija (motomi benzin i dizel).

;1daci za nabavu imovine su smanjeni za 6.468.000,00 obzirom je kupovina medicinske i
laboratorijske opreme prebadena za2023. godinu zbog sloZenosti postupaka javne nabave i

promjena u provedbi projekata.

Uprurro vije6e usvojilo je 2. Rebalans Financijskog plana Instituta zaoceanografiju i ribarstvo

2a2022. godinu.

Ad 4)
Ravnateljica Instituta dostavila je Upravnom vijeiu na usvajanje Financijski plan za 2023.

godinu i projekcije 2a2024. i 2025. godinu, te je za poja5njenje dala rijed Sefici financijske

sluZbe Instituta.

Sefica financijske sluZbe prezentirala je prijedlog Financijskog plana za 2023. godinu i

projekcije 2a2024. i2025. godinu.

Naglasila je da, u skladu s dlankom 38. stavkom 6. Zakona o proradunu, obzirom da postoje

.-lik" Prijedloga Financijskog plana za 2023. s projekcijama za 2024. i 2025. godinu koji je

usvojen na sjednici Upravnog vije6a od 28. 9. 2022. u odnosu na doneseni DrZavni proradun

RH ia 2023. i projekcije za 2024. i 2025. godinu, Institut je, prema obavijesti Ministarstva

znanosti i obrazovanja i sukladno nastalim promjenama napravio uskladenje na izvoru 11.

Upravno vije6e usvojilo je Financijski plan Instituta za oceanografiju i ribarstvo za 2023.

godinu i projekcije 2a2024. i2025. godinu.

Ad s)



Ravnateljica Instituta predstavila je Upravnom vijedu prijedlog Strategije razvoja Instituta za
oceanografrju i ribarstvo 2022. - 2030. godine.

Navela je da je ovoj Strategiji aLurnanaYrzija i Misija Instituta, da je ista u skladu s razvojnim
i strateSkim dokumentima Republike Hrvatske te da je Znanstveno vije6e dalo pozitivno
mi5ljenje o prijedlogu Strategije razvoja Instituta

Upravno vijeie donijelo je Strategijurazvoja Instituta zaoceanografiju i ribarstvo 2022 -2030.
godine.

Ad 6)

Nije bilo priloga raspravi.

Sjednica je zakljudena u l3:30 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

u Splitu, 20. 12.2022.

Broi:50118122


